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onderwerp Carbidschieten 

Geachte Raad en Raadsleden, 

Namens twintig omwonenden/gezinnen aan de Bonenburgerlaan en Godefriduslaan 
schrijf ik u inzake de mooie cultuur-historische traditie van het carbidschieten. 

Oudjaarsdag 2021 liep dat uit de hand op de locatie Bonenburgerlaan, net buiten het 
bord Bebouwde Kom (zie bijgevoegd schrijven 10-01-2022). Als omwonenden hebben we 
daarop contact gelegd met de gemeente en een gesprek aangevraagd met de 
Burgemeester om een en ander onder de aandacht te brengen: 
(geluid)overlast, schade aan het weiland, flora en fauna van het Van Altena's bosje, 
omvang en aantallen bezoekers/(100), parkeeroverlast (50 voertuigen, ook in het weiland 
'geparkeerd') en het grote aantal 'posities'en melkbussen en niet te vergeten de 
gevaarlijke situaties op de Bonenburgerlaan (tussen de Kanaalbrug en Keuterstraat) voor 
doorgaand verkeer, fietsers en wandelaars (met honden) en Kiompenpad! 
Horsthoekerpad. 

Op 28 januari 2022 hadden we hierover een gesprek met Burgemeester Wiggers en de 
heer . De uitkomst o.a. extra handhaven is toegevoegd, (zie schrijven 
Gemeente Heerde, 24-02-2022). 

Afgelopen december hebben we contact gelegd met het Gelders Landschap en 
Kasteelen, aangezien deze Organisatie eigenaar is van de weiland-percelen en de strook 
langs de Bonenburgerlaan waar de carbidschieters zich opstellen. GLK heeft contact met 
de gemeente opgenomen en duidelijk gemaakt dat zij geen toestemming geven of 
hebben gegeven voor het carbidschieten ter plekke (zie schrijven 23-12-2022). GLK wil 
dit jaar met de gemeente verder praten. 

Oudjaarsdag 2022 verliep beter, mede 'geholpen' door het regenachtige weer. De 
carbidschieters die zich altijd net buiten het bord 'bebouwde kom' aan de 
Bonenburgerlaan opstelden, hadden de eigenaar van de Bonenburg toestemming 
gevraagd om in zijn weiland te mogen staan, waardoor de schietrichting van het dorp 'af' 
plaatsvond en de overlast minder was. Er waren daar ook minder carbidschieters. 



Er stelden zich helaas twee groepjes carbidschieters op achter Bonenburgerlaan nr. 39; 
dit valt binnen 100 meter van nr. 39 en waarschijnlijk ook van de bewoning aan de 
Vicarielaan. Bovendien waren deze carbidschieters opgesteld op het Klompenpad/ 
Horsthoekerpad en blokkeerden ze daar de ingang van het Altena's bosje. Wandelaars 
met en zonder honden konden hier niet meer passeren. De vraag is of het Klompenpad/ 
Horsthoekerpad daar niet binnen de gemeentegrens loopt en/of Gelders Landschap en 
Kasteelen niet (mede)-eigenaar is van de strook waarover het Kompenpad loopt. De 
carbidschieters hadden geen toestemming gevraagd aan de eigenaar van het weiland om 
Bonenburgerlaan nr. 39 heen. 

Wij willen de Raad dan ook verzoeken het carbidschieten, hoe mooi de tradftie ook is en 
hoeveel jaar we die ook gedoogd hebben, niet langer meer toe te staan en/of te gedogen 
rond de Bonenburgerlaan/Klompenpad/Altena's bosje. Toegenomen aantallen 
carbidschieters en verfijnde technieken (o.a. grotere melkbussen) veroorzaken zo'n 
enorme (geluid)overlast, voor mens en dier, dat deze traditie anno nu, niet meer 
thuishoort in de woonbuurt BonenburgerlaanNicarielaan/Godefriduslaan en het 
gewaardeerde Altena's bosje. We hechten hierbij ook aan de Cittaslow-gedachte. 

Zoals GLK en de gemeente ons lieten weten s er voldoende ruimte in de buitengebieden 
van de gemeente en verleent GLK geen toestemming voor het carbidschieten ter plekke. 

Hoogachtend, 
namens de 20 omwonenden/gezinnen BonenburgerlaanNicarielaan 



Onderwerp:= carbid schieten 31 december j.l. gemeente Heerde 
Datum:= 10 januari 2022 

Geachte heer/mevrouw, 

naar aanleiding van het gedogen van carbid-schieten als een 'mooie traditie', willen wij, 
bewoners van de Bonenburgerlaan/Godefriduslaan toch het volgende onder de aandacht 
brengen: 

Dit was niet normaal. Als inwoners met of zonder huisdieren zaten we 31 december j.l. in 
een compleet oorlogsgebied. Iedereen die door de Bonenburgerlaan van en naar het 
centrum wilde, kon op een gegeven moment dit niet veilig doen. Ook het hondenuitlaten 
was onmogelijk. 

Net buiten het bordje 'Bebouwde Kom' aan de Bonenburgerlaan stonden op een gegeven 
moment meer dan tien melkbussen opgesteld, compleet met partytent, kratjes bier, 
muziek. Dit waren geen jongeren, maar volwassen kerels. Op een gegeven moment waren 
zo'n 100 mensen aanwezig en stonden er schots en scheef zo'n 50 voertuigen, vooral 
'binnen de bebouwde kom', (auto's, motoren  etc)  geparkeerd. 

Langs het pad tegen de bosrand, (onderdeel van het Klompenpad en favoriete 
hondenuitlaatroute) achter de panden Bonenburgerlaan 39 en 39A werden tevens 
melkbussen opgesteld op vijf plekken. Deze locaties lijken ons zeker binnen de 
bebouwde kom! Opgetrommelde vrienden en vertierzoekers (zelfs uit zover als Zwolle) 
reden ook doodleuk met auto's het weiland in zonder aan de weg te parkeren. Disrespect 
voor de boer van wie dit weiland is en beschadiging aan zijn gronden - is er toestemming 
gevraagd aan de boer om zijn terrein te gebruiken? 

Het is de vraag of de carbidmelkbussen op meer dan de toegestane afstand van de 
bebouwing opgesteld zijn. De twee plekken aan de bosrand zeker niet en ook de plek 
aan de Bonenburgerlaan net buiten het bordje 'bebouwde kom' is twijfelachtig wanneer 
de afstand gemeten wordt tot de laatste huizen aan de Bonenburgerlaan voordat deze 
naar links de bocht neemt. De melkbussen waren gericht op de bestaande bebouwing en 
het is een gemiste kans dat we geen decibel-meting hebben uitgevoerd. Volgens een 
schilder die in deze buurt regelmatig zijn werk verricht, komt het meer dan gebruikelijk 
voor dat dubbele ramen gaan 'lekken', mogelijk door de kracht en trillingen van de zich 
verplaatsende luchtdruk tegen de ramen/sponningen. 

In geen velden of wegen was er een BOA of patrouillerende politie te zien. Het lijkt ons 
stug dat alle deelnemers aan het carbidfestijn dit allemaal keurig per formulier 
aangevraagd hadden, zoals de gemeente Heerde in De Schaapskooi van week 52 
geadviseerd, gevraagd en beschreven had. Ook in het licht van de coronaregels van de 
huidige lockdown was dit evenement natuurlijk ontoelaatbaar. 



Verder is het voor bewoners aan de Bonenburgerlaan/Godefriduslaan en hun angstige 
huisdieren niet te doen om een hele dag voortdurend harde knallen te moeten incasseren 
en kunnen de honden ook niet uitgelaten worden. Ook de bijzondere fauna (uiltjes, 
buizerd, ijsvogeltjes) uit het 'Van Altena's bosje' raakt zwaar ontregeld en verstoord, zo 
niet verjaagd. 

Nu de landelijke politiek en lagere overheden aansturen op een algeheel vuurwerkverbod, 
bespeuren we een run op carbid-schieten en ontstaan er ongeplande evenementen, 
waarvoor normaliter vergunningen aangevraagd moeten worden. Omdat de locatie 
'Bonenburgerlaan' zo goed als in de bebouwde kom ligt, vragen wij U dan ook om het 
carbidschieten aan de Bonenburgerlaan en aan het pad langs de bosrand niet langer te 
gedogen en het langs deze belangrijke drukke route van en naar het dorp op 31 
december te verbieden. 

Wij bieden de carbidschieters wel een eventueel alternatief: 
Het 'vliegveldje' binnen het terrein van de Hoogwatergeul is een uitstekend alternatief 
voor het carbidfestijn. Ook een prima locatie is aan de voet van de 'inlaat' van de 
Hoogwatergeul te vinden. 

Graag zouden we een en ander in een persoonlijk gesprek met de burgemeester willen 
toelichten en hiervoor een afspraak maken. Wij vernemen graag uw reactie. 

Namens de bewoners op 20 huisadressen Bonenburgerlaan en Godefriduslaan, 
Hoogachtend, 

Alle bewoners op deze adressen ondersteunen dit schrijven. 
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Overlast van carbidschieten 

Uw brief van/uw kenmerk 

10 januari 2022 
Bijiagen 

Ons kenmerk 
Verseon 544523 

Beste mevrouw  en mevrouw , 

Hartelijk dank voor het constructieve en informerende gesprek dat we afgelopen week hebben 
gehad. De aanleiding voor dit gesprek was uw brief van 10 januari 2022. Daarin schetste u (mede 
namens 20 huishoudens in de wijk) het beeld van de overlast die u ervaart van het carbidschieten 
op de aan de Bonenburgerlaan, dichtbij de kruising met de Keuterstraat. In deze brief leg ik onze 
afspraken vast. 

Als burgemeester moet ik controleren of de regels worden nageleefd 
De gemeenteraad heeft in de Algemene Plaatselijke Verordening (APV) vastgesteld dat er in onze 
gemeente met carbid mag worden geschoten op oudejaarsdag. Dat is ook een traditie in ons gebied. 
Het college van burgemeester en wethouders heeft op basis van de APV uitvoeringsregels opgesteld. 
Het zijn die uitvoeringsregels die ik moet controleren. De belangrijkste regels zijn: 

• Het carbidschieten gebeurt buiten de bebouwde kom 
• Het carbidschieten moet minimaal 100 meter afstand houden tot de dichtstbijzijnde bebouwing 
• Het schieten is niet richting de wijk maar (in uw geval) naar het noorden 
• Er worden niet meer dan 8 carbidbussen gebruikt. 

In de ochtend werden de regels nageleefd, in de middag mogelijk niet 
Dat hebben we samen vastgesteld. U gaf aan dat u met name problemen heeft met het 
carbidschieten in de middag, omdat er volgens u dan meer melkbussen bij komen. Die staan ook op 
andere delen van het weiland. Deze bussen zijn vaak van mensen uit de regio. Als dit inderdaad het 
geval is, dan zijn de regels overtreden. 

We hebben de volgende afspraken gemaakt om overlast in de middag terug te dringen: 
• Onze handhavers bezoeken de komende jaarwisseling de locatie niet alleen in de ochtend, maar 

ook in de middag. 



• Ze letten er dan op, dat er niet meer dan 8 bussen op de locatie aanwezig zijn. Ze bekijken ook 
welke bussen er wel zijn aangemeld en welke niet. 
We gaan nog wel onderzoeken hoe we de regel 'er mogen niet meer dan 8 (melk)bussen/ 
containers en/of dergelijke voorwerpen tegelijk gebruikt worden' juridisch moeten uitleggen. 

• Bij de controle bekijken we welke bus(sen) wel en niet zijn aangemeld. De bussen die niet zijn 
aangemeld, sturen we naar een andere afsteeklocatie. 

• We controleren ook de grootte van de bussen en de schietrichting. 
• We gaan onderzoeken of de schietrichting niet meer naar het bos gericht kan worden. 
• Bewoners van uw wijk bespreken zo nodig met de eigenaar van het landgoed of ook een weiland 

aan de overzijde (zuidzijde) van de Bonenburgerlaan gebruikt kan worden als alternatieve 
locatie. 

• We gaan bekijken of we de afsteeklocatse nog iets verder van de bebouwing af kunnen plaatsen. 
Daarbij bekijken we waar de grens van de bebouwde kom precies ligt. Ook letten we er op, dat 
de minimale afstand tot de bewoners van het landgoed en de fauna gewaarborgd is. 

Heeft u nog vragen? 
Dan kunt u bellen of mailen met . Dat kan via  e-mail
of via het alçierîef telefoonnummer van de gemeente Heerde 0578-69 94 94. 
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23december2022 (11.&uur) 

Geachte mevrouw, 

In samenspraak met dhr hebben GLK en de gemeente nu alsnog 
een andere lijn gekozen. Dhr  heeft met de carbidschieters die een 
aanvraag hebben gedaan gesproken en hen aangegeven dat gebruik van het 
weiland niet is toegestaan en dat de gemeente hier ook handhavend op zal 
optreden wanneer dit wel gebeurt. 

Uit nader overleg komen we tot de conclusie dat er voldoende alternatieve 
locaties in het buitengebied zijn en dat we op deze wijze de aanloop van mensen 
van buiten de gemeente kunnen afremmen/beperken. 

We zijn tevreden met deze gezamenlijke oplossing. 

We wensen jullie een rustige jaarwisseling. 

Met vriendelijke groet, 

Senior beheerder beheereenheid Oost Veluwe 
Geldersch Landschap & Kasteelen 

www.glk.nl 
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